
 1

Protokół nr VI/2024                                                                                  
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,                                             

która odbyła się w dniu 12 września 2024 r.                                
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży 

Obrady VI sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto 12 września 2024 o godz. 07:30.                                                                             

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych.                                                                                              

Obecni:                                                                                                                                                       

1. Bartosz Burzyński 

2. Kinga Buszkiewicz 

3. Emil Gursz 

4. Julian Hermaszczuk 

5. Magdalena Jankowska 

6. Mirosław Juraszek 

7. Tomasz Kaczuba 

8. Marcin Kita 

9. Julia Kołodziejewska 

10. Mateusz Krojenka 

11. Jacek Łukaszczyk 

12. Paulina Panek 

13. Jacek Pszczółka 

14. Magdalena Pytlak 

15. Stanisław Tadej 

16. Adrian Urbański 

17. Mariusz Witczuk 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 7:30 otworzył VI sesję Rady Powiatu 

Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych. 

                                                                                                                                                              

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił radnych o potwierdzenie swojej 

obecności na dzisiejszej sesji i stwierdził, że w sesji  bierze udział 16 radnych, co stanowi 

quorum przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.                                                      

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że porządek dzisiejszej sesji 

został radnym dostarczony wraz z materiałami na sesję  i zapytał, czy są jakieś propozycje 

dotyczące dzisiejszej sesji. Żadnych uwag dotyczących porządku posiedzenia nie było                          

i przedstawiał się on następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

     między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

    Chodzieskiego. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne głosy i oświadczenia. 
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9. Zakończenie obrad. 

  

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że protokół radni otrzymali wraz                 

z materiałami na sesję i zapytał, czy są uwagi do protokołu. Żadnych uwag nie było 

przystąpiono więc do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena Jankowska, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 

Urbański, Mariusz Witczuk 

NIEOBECNI (1) 

Kinga Buszkiewicz 

Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty. 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

między sesjami. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 

na piśmie wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Starosty.                                                                          

Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było.                                                                                                                               

Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.      
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.                                                                                                                                                                

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Chodzieskiego. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali na piśmie wraz  materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Finansów Publicznych. Przewodniczący Rady Powiatu Marcin 

Kita Skarbnika Annę Zdziebło o przedstawienie projektu uchwały.                                         

Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła proponowane zmiany i odczytała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita i zapytał, czy są uwagi lub pytania do 

tego projektu. Uwag, ani pytań nie było przystąpiono więc do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Chodzieskiego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bartosz Burzyński, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena Jankowska, Mirosław 

Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 

Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 

Urbański, Mariusz Witczuk 

NIEOBECNI (1) 

Kinga Buszkiewicz 
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Uchwała Nr VI/35/2024 z dnia 12 września 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 

podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 

nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie.                                               

Żadnych głosów nie było, więc przystąpiono do realizacji następnego punktu porządku 

posiedzenia. 

 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

8. Wolne głosy i oświadczenia. 
Starosta Adrian Urbański podziękował radnym za udział w sesji o tak wczesnej porze i za 

głosowania. Powiedział, że pozwoli to na podpisanie w przyszłym tygodniu umowy                           

z wykonawcami na przebudowę zdegradowanych odcinków w Chodzieży. Zaprosił 

wszystkich radnych z terenu gminy miejskiej w Chodzieży do udziału przy podpisaniu tych 

umów. Jeżeli radni są zainteresowani, to poinformują ich, jak ustalą szczegóły z 

wykonawcami, który to będzie dzień i jaka godzina. Podziękował także radnym za udział                            

w uroczystościach dożynkowych, z którymi przez ostatnie tygodnie mieli do czynienia. 

Frekwencja wśród radnych była zadowalająca. Zauważył, że nie pamięta żeby  tylu radnych 

powiatu uczestniczyło w tylu imprezach na szczeblu powiatowym i na szczeblu gminnym. 

Byli wszyscy. W sposób szczególny podziękował radnemu Stanisławowi Tadejowi za udział 

we wszystkich uroczystościach dożynkowych. Następnie zaprosił radnych na 24 września, 

dzień przed planowaną na 25 września sesją na spotkanie by, poza normalnym porządkiem 

obrad na komisjach, omówili temat transformacji szpitala powiatowego. Poinformował, że 

zrobią osobną komisję zdrowia, ale chciałby żeby wszyscy radni uczestniczyli w tej komisji.                     

W tej komisji będzie brała też udział na pewno pani dyrektor szpitala razem ze swoim 

zastępcą. Poinformował, że pani dyrektor złożyła do Wojewody Wielkopolskiego wniosek              

o ocenę projektu, który chce złożyć do KPO na rozbudowę szpitala powiatowego. Wczoraj 

przyszła pozytywna informacja, akceptacja przez wojewodę tego wniosku. Opiewa on na 

kwotę 13 milionów 300 tys. zł. Ponadto zaprosił radnych na imprezy, które odbędą się          
w najbliższy weekend. Jutro zaczynają się obchody pamięci ofiar drugiej wojny światowej          

w Zacharzynie organizowane przez Gminę Chodzież. W sobotę bieg Różowej wstążeczki, 

będzie też koncert zespołu Wniebowzięci w Szamocinie, którego powiat jest partnerem.               

W niedzielę Piknik Naukowy. Stwierdził, że jest w powiecie chodzieskim co robić i wyraził 

nadzieję, że pogoda będzie dopisywała. 

Wicestarosta Mariusz Witczuk zachęcił radnych, jako samorządowców poszczególnych gmin, 

żeby zachęcali własne samorządy gminne do negocjacji. Powiedział, że od kilku lat stosują 
taktykę negocjacji podczas przetargów i bardzo fajnie to wychodzi. Oszczędzili na inwestycji 

w DPS -ie, teraz na inwestycjach drogowych i myśli, że warto o tym pamiętać, a wie, że 

gminy raczej tego nie stosują. Poinformował, że wczoraj odbył spotkanie w terenie z 

profesorem Gaudynem z Uniwersytetu Przyrodniczego. Wskazał profesorowi obszary 

zalewiskowe Jeziora Miejskiego, towarzyszył im prezes Stanisław Biniecki z Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji. Dodatkowo poprosił żeby Uniwersytet Przyrodniczy pobrał 

próbki. Wczoraj to zostało zrobione jeszcze z dwóch dodatkowych cieków, które zasilają 
Jezioro Miejskie, bo oni badali stricte Bolemkę, która będzie też przez wodociągi bardzo 

intensywnie badana na całym odcinku przez miesiąc. Pobrane zostały próbki z cieku, który 

dociera do Jeziora Miejskiego od strony ulicy Zdrojowej i Buczkowskiej oraz z cieku 

wodnego, który dociera do Jeziora Miejskiego od strony Rataj. Myśli, że w ciągu najbliższych 

tygodni będą mieli dodatkową wiedzę dotyczącą jakości wody, poza Bolemką, która dostaje 

się do jeziora. W październiku pewnie będą już daleko idące wnioski i plany działania na rok 

kolejny. W tej chwili funkcjonują na jeziorze trzy aeratory. Sytuacja jest zdecydowanie lepsza 
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niż poprzednio, zmniejszyła się temperatura, pojawiają się opady więc myśli, że już w tym 

sezonie nic złego się nie wydarzy. Prowadzony był przez sierpień monitoring jeziora przez 

Miejski Oddział WOPR jeżeli chodzi o pływanie na skuterach, więc te wszystkie dane 

pozbierają łącznie z parametrami chemicznymi, fizykochemicznymi będą przedstawiali 

radnym. Myśli, że w październiku. 

Radny Stanisław Tadej powiedział, że przez przypadek zauważył, że drożność 
komunikacyjna od Wągrowca w kierunku dawnego województwa czyli Piły jest w pewnym 

sensie utrudniona. Wągrowiec jak zrobił obwodnicę to, jak się wjedzie do Wągrowca, jest 

pierwsze rondo dopiero za szpitalem. Jak ktoś chciałby ominąć miasto, jechać do Gniezna, to 

musi przez kawał miasta i tak przejechać. Brak połączenia drogi od nas, od Chodzieży w tą 
obwodnicę, która jest przed Wągrowcem. Podobna sytuacja jest jak się objedzie obwodnicę  
w kierunku Poznania, teraz robią tam drogę, potem się kończy i od Rogoźna nie ma. Całe 

szczęście, że jest tam częściowo obwodnica przez Kobylec. Jego zdaniem, jako Chodzież, 
powinniśmy zabiegać żeby w pewnym sensie byli uwzględnieni, bo są odcięci żeby przez 

Wągrowiec przejechać w kierunku Gniezna. Druga sprawa, którą poruszył, dotyczyła osiedla, 

na którym mieszka. Mieszkańcy się wkurzają. W jednym miejscu są dwa paczkomaty. Jeden 

jest zupełnie na zakręcie. Jest znak, że nie wolno parkować, tylko w niedzielę. Jak na zakręcie 

jest ustawiony paczkomat, to jak samochody przyjeżdżają z paczkami, to się tam zatrzymują, 
bo miejsca na parkingu nie ma, samochodami jest zawalona też cała ulica. Obok jest drugi 

paczkomat gdzie też trzeba wjechać ślepą ulicą, a brak paczkomatu na parkingu przy kościele. 

Kolejną sprawą, którą poruszył była tablica z informacją o  przedszkolu przy Lewiatanie koło 

Policji. Jest ona tak jest ustawiona, że jak mieszkańcy wyjeżdżają z ulic Ksyckiego i 

Kaczorowskiego, to ta tablica przesłania widok.   

Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zauważył, że to ze spółdzielnią trzeba rozmawiać 
i na komisji bezpieczeństwa.                                                                                                                   

Starosta Adrian Urbański zasugerował, żeby to, o czym radny mówił przeniósł na pismo żeby 

Policja mogła przeanalizować sytuacje, o których radny wspominał, bo paczkomaty, czy 

tablice znajdują się na terenach prywatnych, więc nie wymagają zgody na postawienie od 

odpowiednich samorządów. Jeśli faktycznie utrudniają wyjazd, czy ograniczają widoczność, 
to warto żeby Policja ten temat przeanalizowała. Co do pierwszego pytania radnego nie za 

bardzo potrafi na nie odpowiedzieć, bo jeżeli chodzi o obwodnicę to radny ogólnie 

powiedział.  

 

9. Zakończenie obrad. 
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, wobec wyczerpania 

porządku obrad, o godz. 7:50 zamknął obrady VI sesji Rady Powiatu Chodzieskiego 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Chodzieskiego 

Marcin Kita  

 

Protokołowała 

Maria Przygocka 

 

 


